Declaration of The Second Category Shares	إقرار تداول أسهم الفئة الثانية
I / we	أقر أنا / نحن
Investor Number	رقم المستثمر
registered in Dubai Financial Market confirm that I have reviewed the disclosures of:	
Symbol Company Name  MARKA Marka PJSC	ر مز الشركة اسم الشركة MARKA ماركة
which is listed on the Second Category Screen at Dubai Financial Market, and I have also seen the latest financial statements disclosed by the company, and I are fully aware of the extent of the risks associated with investing in this company's shares, and I accept to bear these risks.	المدرجة على شاشة الفئة الثانية لدى سوق دبي المالي، واطلعت كذلك على آخر بيانات مالية أفصحت عنها الشركة وأنني مدرك تماماً بمدى المخاطر المرتبطة بالاستثمار في أسهم هذه الشركة وأنني أقبل تحمل هذه المخاطر.
Signature:	11
Date :	التوقيع:
	التاريخ:

Declaration of The Second Category Shares	إقرار تداول أسهم الفئة الثانية
I / we	أقر أنا / نحن
Investor Number	رقم المستثمر
registered in Dubai Financial Market confirm that I have reviewed the disclosures of:	
Symbol Company Name  ALFIRDOUS Al Firdous Holdings PJSC	رمز الشركة اسم الشركة ALFIRDOUS
which is listed on the Second Category Screen at Dubai Financial Market, and I have also seen the latest financial statements disclosed by the company, and I are fully aware of the extent of the risks associated with investing in this company's shares, and I accept to bear these risks.	المدرجة على شاشة الفئة الثانية لدى سوق دبي المالي، واطلعت كذلك على آخر بيانات مالية أفصحت عنها الشركة وأنني مدرك تماماً بمدى المخاطر المرتبطة بالاستثمار في أسهم هذه الشركة وأنني أقبل تحمل هذه المخاطر.
Signature:	
Date :	التوقيع:
	التاريخ:



Declaration of The Second Category Shares	إقرار تداول أسهم الفئة الثانية
I / we	أقر أنا / نحن
Investor Number	رقم المستثمر
registered in Dubai Financial Market confirm that I have reviewed the disclosures of:	
Symbol Company Name  DSI Drake & Scull International P.J.S.C	رمز الشركة اسم الشركة DSI دريك اند سكل
which is listed on the Second Category Screen at Dubai Financial Market, and I have also seen the latest financial statements disclosed by the company, and I are fully aware of the extent of the risks associated with investing in this company's shares, and I accept to bear these risks.	المدرجة على شاشة الفئة الثانية لدى سوق دبي المالي، واطلعت كذلك على آخر بيانات مالية أفصحت عنها الشركة وأنني مدرك تماماً بمدى المخاطر المرتبطة بالاستثمار في أسهم هذه الشركة وأنني أقبل تحمل هذه المخاطر.
Signature:  Date :	التوقيع:

Declaration of The Second Category Shares	إقرار تداول أسهم الفئة الثانية
I / we	أقر أنا / نحن
Investor Number	رقم المستثمر
registered in Dubai Financial Market confirm that I have reviewed the disclosures of:	
Symbol Company Name GGICO Gulf General Investments Company	رمز الشركة اسم الشركة GGICO الخليجية للاستثمار ات العامة
which is listed on the Second Category Screen at Dubai Financial Market, and I have also seen the latest financial statements disclosed by the company, and I are fully aware of the extent of the risks associated with investing in this company's shares, and I accept to bear these risks.	المدرجة على شاشة الفئة الثانية لدى سوق دبي المالي، واطلعت كذلك على آخر بيانات مالية أفصحت عنها الشركة وأنني مدرك تماماً بمدى المخاطر المرتبطة بالاستثمار في أسهم هذه الشركة وأنني أقبل تحمل هذه المخاطر.
Signature:  Date:	التوقيع:
	التاريخ:

Declaration of The Second Category Shares	إقرار تداول أسهم الفئة الثانية
I / we	أقر أنا / نحن
Investor Number	رقم المستثمر
registered in (Abu Dhabi Securities Exchange / Dubai Financial Market) confirm that I have reviewed the disclosures of:	
Symbol Company Name AKIC Al Khazna Insurance Company P. S. C.	رمز الشركة اسم الشركة AKIC
which is listed on the Second Category Screen at Abu Dhabi Securities Exchange, and I have also seen the latest financial statements disclosed by the company, and I are fully aware of the extent of the risks associated with investing in this company's shares, and I accept to bear these risks.	المدرجة على شاشة الفئة الثانية لدى سوق أبوظبي للأوراق المالية، واطلعت كذلك على آخر بيانات مالية أفصحت عنها الشركة وأنني مدرك تماماً بمدى المخاطر المرتبطة بالاستثمار في أسهم هذه الشركة وأنني أقبل تحمل هذه المخاطر.
Signature:	
Date :	التوقيع:
	التاريخ:

Declaration of The Second Category Shares	إقرار تداول أسهم الفئة الثانية
I / we	أقر أنا / نحن
Investor Number	رقم المستثمر
registered in Abu Dhabi Securities Exchange confirm that I have reviewed the disclosures of:	المسجل في سوق أبوظبي للأوراق المالية أنني اطلعت على إفصاحات شركة :
Symbol Company Name INVESTB Invest Bank	رمز الشركة اسم الشركة INVESTB
which is listed on the Second Category Screen at Abu Dhabi Securities Exchange, and I have also seen the latest financial statements disclosed by the company, and I are fully aware of the extent of the risks associated with investing in this company's shares, and I accept to bear these risks.	المدرجة على شاشة الفئة الثانية لدى سوق أبوظبي للأوراق المالية، واطلعت كذلك على آخر بيانات مالية أفصحت عنها الشركة وأنني مدرك تماماً بمدى المخاطر المرتبطة بالاستثمار في أسهم هذه الشركة وأنني أقبل تحمل هذه المخاطر.
Signature:	
Date :	التوقيع:
	التاريخ: